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RUTH TAMMEORG – 60 (25.02.1961) 

Kauaaegne Tartu Ülikooli raamatukogu erialaspetsialist (VI-nda 
kvalifikatsioonitasemega raamatukoguhoidja; olles TÜ majandus-
teaduskonna referent ja Euroopa Liidu dokumendikeskuse juht, 
samuti Tartumaa Euroinfo Keskuse ning Europe Direct Lõuna-
Eesti infopunkti juhataja), tänane TÜ Ametiühingu juhatuse 
esimees Ruth Tammeorg tähistas käesoleva aasta 25. veebruaril 
oma 60. Juubelit. Ta on aastaid väga asjatundlikult nõustanud ka 
meie kolmekeelse eelretsenseeritava rahvusvahelise teadusajakirja 
„Estonian Discussions on Economic Policy/ Estnische Gespräche 

über Wirtschftspolitik/ Eesti majanduspoliitilised väitlused“ (selle nime all alates aastast 
2007) toimkonda väljaandmist puudutavates küsimustes. Seda nii Eesti kui 
rahvusvaheliste andmebaaside osas, olles ühtlasi meie ajakirja kompetentne toimetaja-
konsultant. Ajakirja toimkond on Ruth’ile tänulik tulemusliku ja alati lahke abi eest.  

Lugupidamisega, 
konverentsi ja ajakirja toimkond  

RUTH TAMMEORG – 60 (25.02.1961) 

Ruth Tammeorg, die langjährige Mitarbeiterin der Bibliothek der Universität Tartu 
(Bibliothekarin der VI. Qualifikationsebene; gleichzeitig Referentin der Wirt-
schaftsfakultät der Universität Tartu und Leiterin des Europäischen Dokumen-
tationszentrums, ebenso Leiterin des Euro-Info-Zentrums für Landkreis Tartumaa), die 
heutige Vorstandsvorsitzende der Gewerkschaft der Universität Tartu, hat am 25. 
Februar des laufenden Jahres ihren 60. Geburtstag gefeiert. Sie hat in all den Jahren das 
Team unserer dreisprachigen vorrezensierten internationalen Wissenschaftszeitschrift 
„Estonian Discussions on Economic Policy / Estnische Gespräche über 
Wirtschaftspolitik / Eesti majanduspoliitilised väitlused“ (unter diesem Namen seit dem 
Jahre 2007) in Fragen der Veröffentlichung sehr professionell beraten. Und das sowohl 
in Bezug auf estnische wie auch internationale Datenbanken, wobei sie zugleich eine 
kompetente Redakteurin und Konsultantin unserer Zeitschrift gewesen ist. Das Team 
der Zeitschrift ist Ruth sehr dankbar für die effiziente und immer zuvorkommende Hilfe.  

Mit Hochachtung, 
das Arbeitsteam der Konferenz und der Zeitschrift 

RUTH TAMMEORG – 60 (25.02.1961) 

Long-term subject librarian of the Tartu University Library (Subject Librarian of Level 
VI; expert of the School of Economics and Business Administration, head of the 
European Documentation Centre, also head of the EU Information Centre of the Tartu 
County and head of the Europe Direct Information Centre of South Estonia), current 
Chairwoman of the Trade Union of the University of Tartu Ruth Tammeorg celebrated 
her 60th jubilee on 25 February this year. She has given our editorial staff very 
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competent advice also in issues related to publishing our peer-reviewed international 
scientific journal published in three languages Estonian Discussions on Economic Policy 
/ Estnische Gespräche über Wirtschaftspolitik / Eesti majanduspoliitilised väitlused 
(under this name since 2007) concerning Estonian and international databases and has 
also been a competent editor-consultant of our journal. The editorial staff of the journal 
is grateful to Ruth for effective and always kind assistance.  

Sincerely, 
Organising Committee of the Conference and Editorial Staff of the Journal  

 
 


